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Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

 

Subkomise dopravy 
 

konané dne 07.09.2016 od 15:00 hod. v kanceláři Bc. Jakuba v budově MěÚ Litoměřice v Topolčianské ulici. 
 
 
Přítomen: 

 Ing. Vladimír Matys 

 Bc. Jan Jakub 

 Filip Horák, Dis. 

 Ing. Lenka Kuchařová 

 Bc. Tomáš Lipš, Dis. 

 Josef Krištof 

 Alois Kubišta 

 Ing. Ivo Elman 

 Jan Žídek 

 Vlastimil Hrzán 
 
Nepřítomen: 0 
 
Omluveni:   

 Ing. Pavel Grund – stálý host 

 Jan Klíma 

 Ladislav Sádlo 
 
Hosté: Ing. Venuše Brunclíková, MBA 
 
Jednání řídil: předseda komise Ing. Vladimír Matys 
 
Zapisovatel: Bc. Jan Jakub 
 
Program jednání:  
 
1. Úvod, přivítání  
2. Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola 

zápisů z minulých jednání  
3. Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   

4. Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 
5. Diskuze, různé, určení termínu příštího (příštích) jednání 
 
 

Konec jednání: 16:30 hodin 
 
Termín příštího jednání: dle předběžného schválení –  30.11.2016, popř. dle pozvánky 
 
 
Zapsal: Ing. Vladimír Matys v. r. 
              Bc. Jan Jakub v. r. 
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1) Úvod, přivítání 
 
Předseda komise přivítal všechny přítomné členy, omluvil nepřítomné členy.  
Taktéž omluvil pozvaného hosta pana místostarostu Ing. P. Grunda (jednání 
s ministrem zdravotnictví v městské nemocnici).    

 
2) Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola 

zápisů z minulých jednání  
           

- Z RM vzešly ústní požadavky, které se týkají dopravního značení a BESIP. Bylo 
navrženo, aby došlo k opravě příčného prahu v blízkosti přechodu pro chodce v ul. 
Březinova cesta a zároveň zrušení dalšího ve stejné ulici umístěného prahu poblíže 
ul. Janáčkova. Komise se zrušením prahu u ul. Janáčkova souhlasí bez 
připomínek. 
Dále bylo navrženo nějakým vhodným způsobem zdůraznit pohyb chodců a zvýšit 
jejich bezpečnost v úseku silnice III. třídy (ul. Miřejovická) mezi Miřejovicemi a ul. 
Kamýckou. Po diskuzi navrženo umístění svislých dopravních značek „A 12a – 
Chodci“ z obou směrů. Stanovení zajistí odbor dopravy a sil. hospodářství.  
 

- Jiné úkoly z RM nebyly komisi žádné předloženy. 

 
- V rámci kontroly zápisu z posledního jednání: 

 

Předseda Ing. Matys konstatuje, že komise nemá dostatečné informace 
k „dopravním akcím a dopravní problematice“ na území města, což je potřeba 
změnit. Pracovníky úřadu konstatováno, že problematika je velice obsáhlá, celkově 
velký počet různě rozpracovaných „akcí“, často mimo kompetence úřadu či města a 
tudíž není v ničích běžných silách informovat o této oblasti obsáhle a uceleně 
z jednoho místa.  

 
3) Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   

 
- Byly podány informace k realizaci oprav silnice I/15, které právě probíhají – 

s termínem celkového dokončení cca do poloviny listopadu 2016. Rekonstrukcí 
dotčenou částí silnice je úsek od okružní křižovatky na Kocandě – po cca dopravní 
značkou ohraničený začátek obce Trnovany. Město nemohlo, stejně jako pracovníci 
úřadu, nikterak ovlivnit termíny, rozsah či postupy prací zhotovitele. Částečnou 
uzavírku a práce na dotčené komunikaci povoloval Krajský úřad ÚK, investorem je 
ŘSD ČR. Odbor dopravy a sil. hospodářství v max. možné míře apeloval na 
zástupce zhotovitele, aby byly práce přerušeny v době konání Zahrady Čech, 
odstraňovány nedostatky na dopravním značení a záměr projednáván s vlastníky 
sousedních přilehlých nemovitostí za účelem umožnění výjezdů/vjezdů z/do 
provozoven, areálů apod. Úprava AB povrchů okružní křižovatky na Kocandě bude 
prováděna cca na rozhraní 40. – 41. týdne, tedy kolem 08.10.2016. 
 

- Zástupci TSM Litoměřice informovali o probíhajících opravách pozemních 
komunikací za pomocí nové techniky – s přihlédnutím k počasí, čerpání dovolených 
apod. Nejakutnější lokality jsou postupně opravovány do uspokojivého stavu.  
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- Pro budoucí období přítomní zástupci Technických služeb města Litoměřice 
přislíbili, že zajistí v předstihu informovanost občanů zveřejněním plánu oprav 
místních komunikací (seznamu ulic a lokalit), které budou v nejbližším období 
rekonstruovány a opravovány prostřednictvím zveřejnění na webových stránkách 
města. Bude tak zajištěna možná kontrola ze strany subkomise dopravy, popř. i ze 
strany občanů. 

 
- Opětovně byla diskutována problematika ukončení oprav Tyršova mostu a 

souvisejících prací na někdejší objízdné trase. Konstatováno, že stavba není stále 
zkolaudována, provoz umožněn pouze v režimu předčasného užívání, opravy 
silnice II. třídy (ul. Žernosecká, Mrázova, Komenskéko, Na Valech) stále neproběhly 
(trvají jednání mezi vlastníkem – SÚS ÚK a investorem – ŘSD ČR), okružní 
křižovatka na Vojtěšském náměstí rovněž tedy stále není majetkovým správcům 
předána (včetně chodníků, osvětlení a přechodů).   

 
- Komise byla seznámena pracovníky úřadu se stavem rozpracovanosti provedení a 

zajištění omezení průjezdu nákladní dopravy nad 12 t centrem města. 
Administrativní část povolovacího procesu osazení a úprav příslušného dopravního 
značení je již hotova a nyní probíhá zajištění finančních prostředků pro realizaci. 
Opatření bude realizováno v průběhu podzimních měsíců. Od mostu gen. Chábery, 
resp. od Lovosic bude označen zákaz vjezdu pro NA nad 12 t v režimu „Tranzit“ a z 
opačného směru od ul. Na Kocandě v režimu „Mimo dopravní obsluhy“.        

 
- Zástupcem odboru územního rozvoje byla podána informace týkající se světelného 

signalizačního zařízení (SSZ) v ul. Na Valech. Projektová dokumentace je již 
zajištěna a k dispozici, stávající dočasné SSZ je provozováno na základě pronájmu 
od spol. SDS EX MOST, Brno. Půjde-li všechno bez potíží dle plánu, mohlo by být 
trvalé SSZ vybudováno do konce roku 2016, nejpozději do jara 2017. 
Rovněž byla poskytnuta informace ke stavu příprav a rozpracovanosti akce 
„Rekonstrukce Palachovy ulice“. Probíhá rekonstrukce inž. sítí (nyní plynové 
rozvody), následovat bude ještě vodovodní řad. Město je v očekávání přijetí dotace. 
 
 

4) Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 
 
Z členské základny komise, popř. od hostů vzešly tyto další podněty, návrhy, 
doporučení či informace: 
   

- Opětovně diskutována problematika cyklotras (stezek). Zejména odbočka ze sil. 
I/15 (ul. Mezibraní) do Vavřinecké ulice a taktéž odbočení na „Kotlinu“. K odbočce 
do Vavřinecké konstatováno, že bylo projektantem a tehdejší pracovní skupinou 
zvoleno řešení nejméně nebezpečné pro cyklisty a k odbočení na „Kotlinu“, resp. 
otázce posunutí začátku a konce obce před místo odbočování pak informace, že se 
čeká na vyjádření PČR, která je dotčeným orgánem. Na příštím zasedání bude 
sdělen výsledek.   
 

 

5) Diskuze, různé, určení termínu příštího jednání 
 

Komise bude příště zasedat v termínu 30.11.2016 (středa) od 15.00 hod. v kanceláři 
vedoucího odboru dopravy a sil. hospodářství, nebo dříve vzniknou-li nové neodkladné 
či naléhavé důvody k jednání. 
 


